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Obec Lhota 
 

Zápis z 8. zasedání Zastupitelstva městyse Choltice 
konaného dne 12. 12. 2011 od 18.00 hodin 

ve slavnostní síni Zámecké restaurace v Cholticích 
 

Zahájení zasedání zastupitelstva 
Zasedání zastupitelstva městyse Choltice (dále jen jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 
v 18.00 hodin starostou městyse Mgr. Tomášem Bolkem. 
 
 Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a že je přítomno 7 členů 
zastupitelstva, a to Mgr. Tomáš Bolek, Jana Augustinová, Pavel Kváč, Zdeněk Kolbaba, 
Miroslav Horák, Miroslav Šupík a Hana Kolářová, což je 64 % z celkového počtu všech 
členů zastupitelstva. Omluveni jsou: Mgr. Jan Pavlík, Lukáš Sůra, ing. Marie Fižová, Pavel 
Vančura 
Zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
Účast veřejnosti:   5    Hosté:  2 
 
1. Zahájení 
1. 1. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
Starosta navrhl určit zapisovatelem Zdeňka Kolbabu a ověřovateli zápisu Miroslava Šupíka 
a Pavla Kváče. Bez diskuse. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice určuje zapisovatelem Zdeňka Kolbabu a ověřovateli 
zápisu Miroslava Šupíka a Pavla Kváče. 
(Výsledek hlasování: Pro: 7      Proti: 0     Zdrželi se: 0     ) 
Usnesení č. 1/8/2011 bylo schváleno. 
 
1. 2. Schválení programu 
Starosta seznámil zastupitelstvo a přítomné s návrhem programu a jeho doplněním a vyzval 
zastupitelstvo k jeho schválení. Bez diskuse. 
 
Navržený program: 
1. Zahájení 
2. Zpráva o činnosti MŠ a ZŠ Choltice za rok 2011 
3. Školská rada 
4. Petice občanů k návrhu územního plánu 
5. Výměna katastrálního území s okolními obcemi 
6. Úprava výše stočného pro rok 2012 
7. Zpráva o stavební činnosti v roce 2011 
8. Zpráva o bezpečnostní a hasičské činnosti v roce 2011 
9. Zpráva o kulturní činnosti v roce 2011 
10. Zpráva komise pro občanské záležitosti  
11. Rozpočet městyse na rok 2012 
12. Různé 

 
Doplnění programu: 
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13.  Smlouva s SOP a.s. na odvoz odpadu v roce 2012 
14. Veřejnoprávní smlouva o zabezpečení zápisu údajů do informačního systému     
       RÚIAN s obcí Mokošín 
 

Diskuse: bez 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje program zasedání. 
(Výsledek hlasování: Pro:  7     Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 2/8/2011 bylo schváleno. 
 
V tomto momentě se dostavila ing. Marie Fižová, čímž stoupl počet členů zastupitelstva na 8, 
což je 73%. 
 
2. Zpráva o činnosti MŠ a ZŠ Choltice za rok 2011 
Starosta omluvil předsedu školské komise Mgr. Jana Pavlíka, který měl tento bod uvést. Dále 
vyzdvihl dobrou spolupráci s řediteli škol, zvláště při řešení záležitostí souvisejících se 
zateplováním budovy. Poté vyzval ředitelku MŠ a ředitele ZŠ ke shrnutí činnosti jejich škol. 
Ředitelé přednesli své zprávy. 
Diskuse:  
Starosta se dotázal ředitelky MŠ na odklad školní docházky, paní ředitelka odpověděla, že 
odklad doporučuje MŠ a lékař, ale konečné rozhodnutí je vždy na rodičích. Polovina rodičů 
zvolí opačný názor, než je doporučení MŠ. Ředitel ZŠ vysvětlil postup školy, nezralé dítě 
stěžuje práci ve třídě, ve větších třídách je to značný problém. Starosta podpořil postup obou 
ředitelů. 
Dále se paní ředitelka mimo jiné zmínila o potřebě rozšíření školkové zahrady. 
 
Poté vystoupil ředitel ZŠ – ve zprávě poukázal mimo jiné na malé množství financí 
na pomůcky a vzdělávání učitelů – jedná se o příspěvek ze státního rozpočtu. 
ZŠ získala dotaci z EU ve výši 1,2 mil. Kč na nákup didaktické techniky a učebních pomůcek. 
Školní jídelna má 273 strávníků, o které se stará 3,5 pracovní síly, ředitel žádá městys o 100% 
příspěvek na 0,5 pracovní síly na rok 2012. 
Ředitel kladně hodnotil zateplení školy a výměnu ventilů, poděkoval za vybavení kuchyně 
a připomněl, že ostatní vybavení kuchyně je dožilé a nutně potřebuje výměnu. Dále připomněl 
problém s dosluhující elektroinstalací, rozvody vody a odpadů, oplocením školy a zastaralým 
školním nábytkem. 
Augustinová J. – jako vedoucí kuchyně sdělila, že konvektomat neušetří pracovní sílu, ale 
pouze energie. 
 
Zastupitelstvo vzalo zprávy na vědomí 
 
Starosta navrhl schválit Výroční zprávy ZŠ za rok 2010-2011: 
Diskuse: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje Výroční zprávu Základní školy Choltice 
za školní rok 2010 -11. 
(Výsledek hlasování: Pro:  8     Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 3/8/2011 bylo schváleno. 
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3. Školská rada 
Starosta seznámil se statutem Školské rady, poděkoval končícím členům a navrhl 
zastupitelstvu jmenovat za zřizovatele opět Mgr. Pavlíka a Mgr. Duškovou. 
Diskuse: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje Mgr. Zuzanu Duškovou a Mgr. Jana Pavlíka 
jako členy školské rady pro období 2012-2014. 
 (Výsledek hlasování: Pro:  8     Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 4/8/2011 bylo schváleno. 
 
4. Petice občanů k návrhu územního plánu 
Starosta seznámil přítomné s peticí občanů, kteří nesouhlasí se záměrem výstavby rodinných 
domů v lokalitě „pod křížkem“. Petici podepsalo 20 občanů. Starosta sdělil důvody záměru, 
slíbil vypracování zástavbové studie a navrhl petici nevyhovět. 
Diskuse:  
Kolbaba – shrnul průběh jednání s občany minulý týden 
Šupík – zdůraznil ekonomické důvody záměru 
Ing. Málek (bývalý starosta) - seznámil přítomné s vývojovými etapami územního plánu od 
90. let. 
Ing. Fižová – vyjádřila pochybnosti o realizaci zasíťování a jeho financování. 
Ing. Horák – připomněl nutnost dohlédnout na kvalitní vyřešení zelené ochranné zóny mezi 
obchvatovou komunikací a novou zástavbou. 
Augustinová – vyjádřila souhlas se záměrem za podmínky vypracování zástavbové studie, 
která bude řešit vymezení zelených ploch a dětského hřiště. 
Volánek (občan) – vyjádřil trvání na petici, zároveň souhlasil s vypracováním zástavbové 
studie. 
 
Návrh usnesení: 
 Zastupitelstvo městyse Choltice rozhodlo petici nevyhovět a zadat projektantům 
vypracování zástavbové studie. 
(Výsledek hlasování: Pro:  8     Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 5/8/2011 bylo schváleno. 
 

 
5. Výměna katastrálního území s okolními obcemi 
Starosta seznámil přítomné s důvody výměny katastrálního území s obcemi: Svinčany, 
Jedousov a Veselí. Přesné vytyčení hranic se bude řešit s geodetickou firmou. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje záměr směnit část katastrálního území 
s obcemi Veselí, Jedousov a Svinčany. 
(Výsledek hlasování: Pro:  8     Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 6/8/2011 bylo schváleno. 
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6. Úprava výše stočného pro rok 2012 
Starosta seznámil s ekonomickou situací ČOV a přednesl návrh výše stočného na rok 2012. 
Z letošních 14,30 Kč na 17 Kč. 
Rovněž zdůvodnil úpravy v Pravidlech pro vybírání stočného a nutnost schválit Plán obnovy 
ČOV. Zvyšuje se DPH, snižuje se směrné číslo a zvyšuje se rezerva na obnovu ČOV a 
kanalizace na 50 tis. Kč za rok.   
Diskuse:  
Ing. Málek (bývalý starosta) – zdůvodnil původní výši rezervy (10 tis. Kč) 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje stočné pro rok 2012 ve výši 17 Kč za 1m3 
vč. DPH, což činí na osobu 595 Kč vč. DPH na rok. 
(Výsledek hlasování: Pro:  8     Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 7/8/2011 bylo schváleno. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje Pravidla pro úhradu stočného v městysi 
Choltice s platností od 1. 1. 2012. 
(Výsledek hlasování: Pro:  8     Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 8/8/2011 bylo schváleno. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje Plán finanční obnovy vodovodů, kanalizace 
a ČOV Choltice. 
(Výsledek hlasování: Pro:  8     Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 9/8/2011 bylo schváleno. 
 
 
7. Zpráva o stavební činnosti v roce 2011 
Starosta omluvil pana Vančuru, který je na taktickém cvičení hasičů a přednesl za něj zprávu 
o stavební činnosti v roce 2011. Ing. Horák poté přednesl návrh činnosti na rok 2012. 

Diskuse: bez 
 
Zastupitelstvo městyse Choltice bere na vědomí zprávu o stavební činnosti v roce 2011 
a plán činnosti v roce 2012 
 
8. Zpráva o bezpečnostní a hasičské činnosti v roce 2011 
I tuto zprávu měl přednést pan Vančura, starosta přednesl zprávu za něj. 
Diskuse: bez 
 
Zastupitelstvo městyse Choltice bere na vědomí zprávu o bezpečnostní a hasičské 
činnosti v roce 2011 
 
9. Zpráva o kulturní činnosti v roce 2011 
Starosta předal slov paní Janě Augustinové, která seznámila přítomné s akcemi pořádanými 
v roce 2011. 
Diskuse: starosta poděkovat všem pořadatelům včetně dobrovolníků. 
 
Zastupitelstvo městyse Choltice bere na vědomí zprávu o kulturní činnosti v roce 2011 
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10. Zpráva komise pro občanské záležitosti  
Starosta předal slovo paní Haně Kolářové, která seznámila přítomné s činností komise, mimo 
jiné se zmínila o navázání družby se seniory z Vraclavi u Vysokého Mýta. 
 
Diskuse: starosta podpořil nově navázaný družební styk. 
Zastupitelstvo městyse Choltice bere na vědomí zprávu komise pro občanské záležitosti 
 
V rámci tohoto bodu byla projednána zpráva památkové komise, kterou přednesla Ing. Marie 
Fižová. Zhodnotila činnost muzea, zmínila se o klesající návštěvnosti. Uvažuje se o rozšíření 
prohlídkového okruhu o sakristii a místnost božího hrobu.  
Starosta zmínil, že připravuje žádost o dotaci na opravu Božích muk u Podhorek, které jsou 
vlivem času silně poškozené. 
 
Zastupitelstvo městyse Choltice bere na vědomí zprávu komise pro památky. 
 
11. Rozpočet městyse na rok 2012 
Starosta předal slovo panu Miroslavu Šupíkovi, který přítomné seznámil s rozpočtem na rok 
2012. Mimo jiné připomněl, že daňové příjmy ze SR očekáváme v roce 2012 o cca 600 tis. Kč 
menší, než v roce 2011. 
Diskuse: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje rozpočet městyse Choltice na rok 2012 
a rozpočtový výhled na období 2013-2015. 
(Výsledek hlasování: Pro:  8     Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 10/8/2011 bylo schváleno. 
 
Starosta požádal o přesunutí bodu 12. Různá až na konec jednání. 
 
13. Smlouva se SOP a.s. na odvoz odpadu v roce 2012 
Starosta zdůvodnil změnu smlouvy -  zdražení svozu o 2,2 %. 
Diskuse: starosta seznámil s připravovaným sběrem tetrapaků do oranžových pytlů. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje dodatek č.1/2012 ke smlouvě č.024/02  
o odvozu odpadu se SOP a.s.  
(Výsledek hlasování: Pro:  8     Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 11/8/2011 bylo schváleno. 
 
14. Veřejnoprávní smlouva o zabezpečení zápisu údajů do informačního systému 
RÚIAN (Registr územní identifikace, adres a nemovitostí) s obcí Mokošín 
Starosta seznámil přítomné se žádostí obce Mokošín o uzavření VPS.  
Diskuse: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje veřejnoprávní smlouvu o zabezpečení zápisu 
údajů do Registru územní identifikace, adres a nemovitostí s obcí Mokošín. 
(Výsledek hlasování: Pro:  8    Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 12/8/2011 bylo schváleno. 
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12. Různé 

12.1 informace o sporu s Lesy ČR. 
Pan Zdeněk Kolbaba informoval o činnosti starostou zřízené pracovní skupiny 
sestavené pro přípravu podkladů pro spor s Lesy ČR. Skupinou byly zpracovány 
podklady pro právního zástupce městyse. 
 

 
Starosta po vyčerpání programu ukončil zasedání zastupitelstva v 20.15 hod. 
 
 
Přílohy zápisu: 
1. Oznámení o svolání ZM 
2. Prezenční listina 
3. Rozpočet městyse na rok 2012 
4. Rozpočtový výhled na období 2013-2015 
5. Pravidla pro úhradu stočného v městysi Choltice 
6. Plán finanční obnovy vodovodů, kanalizace a ČOV Choltice 
 
 
Zápis byl vyhotoven dne:  12. 12. 2011 
Zapisovatel: Zdeněk Kolbaba 
 
 
Ověřovatele:  Miroslav Šupík:......................................... dne ........................ 
 
  Pavel Kváč:................................................ dne ......................... 
 
 
Starosta:  Mgr. Tomáš Bolek:..................................... dne ........................ 
 
 
Razítko městyse: 
 
  
 


